
26pisnica
zo 4. zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Kameniinej zo dfia 16.2.2015

Prftomni: vid'. prezendnri listinu
Ospravedlnene nepritomni: Ing. Tibor Lorincz

Ing.B6nyi zvirtnychd6vodov odi5iel sk6r zo zasadnutia.

Starosta obce privital pritomnych poslancov obecn6ho zastupitel'stva.

Zadlenov n6vrhovej komisie boli zvoleni poslanci: lrrg. Zoltin B6nyi
Ing. Roland Nov6k
Ing. Tibor Bako5

Za zapisov atel a zipisnice bola zv olen| : Irena Pataj ov6
Za overovatel'ov z6pisnice boli zvoleni poslanci: Ildiko Kert6szovS

Bc. Monika JobbSgy

Uznesenie i.27
Plnenie uznesenia 23. zasadntfiia vyhodnotilzistrryca starostu lng. Zolt{n B6nyi.
Ulohy boli splnen6.
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
vyhodnotenie plnenia uznesenia z 3 zasadnutia OZ zo dira 12.1. 2015
pritomnf: 7 zauznesenie hlasovali : 7

Uznesenie i. 28
JUDr.Iveta N6methov6 Ing. HKO obozn6milaOZ s vysledkom kontroly derpania poskytnutej
dot6cie z rozpodt'; obce Kamenidn6.
V spr6ve uveden6 chfbajrice doklady diastodne uZ boli do zasadnutia odstr6nen6 a odovzdan6.
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
spr6vu HKO E. 412014 o qfsledku kontroly derpania poskytnutej dot6cie z rozpodtu obce

Kamenidn6 v roku 2013
pritomni: 7 za uznesenie hlasovali : 7

Uznesenie i.29
JUDr.Iveta N6methov6 Ing. HKO obozn6mila OZ s qisledkom kontroly pren6jmu obecnfch
bytov. V spr6ve uveden6 pripadn6 men5ie nedostatky uZ boli v diastodne do zasadnutia
odstr6nen6.
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
berie na vedomie
spr6vu HKO 8.512014 o n6slednej kontrole preniijmu obecnych byov
prftomni: 7 zavznesenie hlasovali : 7



Uznesenie i.30
Bc Monika Jobb6gy informovalaOZ, Ze Komisia Skolstva, kultury, mlildeile a Sportu a
Komisia finandn6, vystavby a rizemn6ho pl6novania, obchodu a sluZieb mali splodnd

zasadnutie. Jednohlasne navrhujri poslqytntut'dot6dku v plnej vf5ke tj. 300.- € pre JDS

Kamenidn6.
Ing.B6nyi vyjadril uznanie dlenom klubu d6chodcom, zaichvykonanri pr6cu a celorodnri
aktivitu. Nebolo podujatie v obci, kde by sa nezfdastnili a nepomohli.
Aktfvnu dinnost'dlenov klubu vznali aj poslanci a starosta obce podakoval pritomnej
predsedkyni za ich pomoc.
Obecnd zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
Ziadost'ZO JDS KamenidnS o finandnri podporu v sume 300.- €
pritomni: 7 zauznesenie hlasovali : 7

Uznesenie i.31
Bc.Monika Jobb6gy informovalaOZ o qfsledku spolodn6ho zasadnutia komisii k Ziadosti
Karate klubu. Komisie navrhujri poskytnrit' sumu 2 700.- €. Vedrici Karate klubu p.

Markovics vysvetlil a od6vodnil rozpis Ziadosti. Ing. Nov6k navrhol uZivanie telocvidne
bezplatne s tou podmienkou, Ze deti z na5ej obce budri mat'tr6ningy v klube bezplatne
a k tomu odmenu tr6nera mesadne 100.- €. S jeho n6whom poslanci srihlasili a Liadaji Karate
klub o spolupriicu pri usporiadanirdznychpodujati. Pan Markovics prisl'ribil, Ze Sportovf def,
pre mlSdeZ usporiada Karate klub.
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
ll Ziadost Karate klubu Kamenidn6 o finandili podporu v sume 1 200.- €
2l bezplatny pren6jom za'llivarie telocvidne 2x tyZdenne za podmienky, Le deti zobce
Kamenidn6 budri mat' tr6ningy bezplatne.
pritomni: 7 zauznesenie hlasovali : 7

Uznesenie i.32
Bc. Monika Jobb5gy informovalaOZ o vlisledku spolodn6ho zasadnutia komisii k Ziadosti
DHZ. Komisie navrhujri Ziadosti vyhoviet'a poskytnrit'poZadovanti sumu. DHZ tento rok
bude oslavovat' jubileum a v na5ej obci usporiadajf aj okresnf sliotai'.

Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schvaliuje
Ziadost'DIJZ Kamenidn6 o finandnri podporu v sume 600.- €
pd.tomni:7 zauznesenie hlasovali : 7

Uznesenie i.33
Bc.Monika Jobb6gy informovalaOZ o v;fsledku spolodn6ho zasadnutiakomisii k Ziadosti
Rimskokatolickej cirkvi Famost'Kamenidn6. Komisia navrhuje poskytnrit' dotSciu vo qf5ke
2 500.- €. Ing. BakoS, vysvetlil, ak6 pr6ce je potrebn6 este dokondit' na kostole, ktor6
vyZadujri ovel'a viidsie naklady ako je navrhnut6 suma. Hlavne treba dokondit' odvSdzanie

daZd'ovej vody okolo cel6ho zikladu. Poslanec p.LbinczAlexander nawhol sumu zvyiit na
3 500.- €., lebo ak ju nedokondia, tak vznikne vellk6 Skoda nadoteraz vykonanych
rekon5trukdnlfch prScach. Kostol je pychou celej obce, na5a investicia sa nestrati, ostane tu aj

pre budrice gener6cie.
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schvaliuje
Ziadost' Rimskokatolickej cirkvi Farnost'Kameniinf o finandnri podporu v sume 3 500.- €
pritomni: 7 zauznesenie hlasovali : 7



Uznesenie i.34
Bc. Monika Jobb6gy informovalaOZ o vysledku spolodn6ho zasadnutia komisif k Ziadosti
CSEMADOKU KamenidnS. Komisia navrhuje poskytnrit'dot6ciu vo vy5ke 480.- € stym, Le
organizficia bude aktivnej Sie spolupracovat' pri usporiadani r6znych akcif .

Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schvafuje
Ziadost' CSEMADOKU Kamenidn6 o finandnt podporu v sume 480.- €
pritomni: 8 zauznesenie hlasovali : 8

Uznesenie i.35
Bc. Monika Jobb6gy informovalaOZ o vysledku spolodn6ho zasadnutia komisii k Ziadosti
Pollovrrickeho zdruZenia Kamenidnil. Komisia navrhuje poskytnrit'dotiiciu vo qfske 800.- €
s t;fm, Le organizitcia bude spolupracovat'pri usporiadanir}znychakcii. Alexander Liirincz
hospod6r Pollovnickeho zdnrtenia r,ysvetlil a od6vodnil ich Ziadost' a prishibil spolupr6cu na
obecnych podujatiach.
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schvafuje
Ziadost'Pol'ovnfckeho zdruZenia Kamenidnri o finandnri podporu v sume g00.- €
pritomni: 7 zauznesenie hlasovali : 7

Uznesenie i.36
Bc. Monika Jobb5gy informovalaOZ o vysledku spolodn6ho zasadnutia komisii k Ziadosti TJ
Agro Kamenidnri. Komisia nawhuje poskytnrit'dot6ciu vo qi5ke 6 500.- €. Ing.Nov6k
vysvetlil, Ze ak nedostanri Ziadanf sumu, tak TJ Agro ukondi svoju dinnost'. Ing. B6nyi
vyjadril svoju maxim6lnu nespokojnost'v spriivanf sa hrddov na ihrisku a nSsledne aj
pritomnlich fanf5ikov. Treba sa zamysliet'nad tlfmto, lebo ak nenastane radik6lna zmena,tak
je moZn6, Ze n6sledkom toho bude zrinik futbalu v obci. Vedenie klubu musf pristupovat'
ovefa prfsnej5ie k hrridom ako aj k usporiadaniu z6pasu. Futbal je hra a nie boj, sripir nie je
nepriateli. Pritomni predseda TJ Agro p. Hupian prisfribil n6pravu.
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
Ziadost'TJAgro Kamenidn6 o finandnri podporu v sume 8 000.- €

zdrLal sa: Kert6szov6

Uznesenie i.37
Bc. Monika Jobb6gy informovalaOZ o vysledku spolodn6ho zasadnutia komisif k Ziadosti
o prenSjom rodinn6ho domu sr1p.d. 607 v Balvanoch. Komisia navrhuje vyhoviet'Ziadosti.
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
RuSf rozhodnuti d. 327 zXXXX. zasadnutia OZ dira 18.7.2014
a

2/ schval'uje
Ziadost' Jarmily Vravkovej a Ondreja Vravka byom Komrirno Lodnd l2lll oprenajom
rodinn6ho domu srip.d. 607 vo vlastnictve Obce Kamenidn6, veden6ho na LV d. 1046 na
par.d. 3214110. Vf5ka pren6jmu je 100.- € mesadne.
Prftomnf:7 Za uznesenie hlasovali :7



Uznesenie i.38
HKO obce obozn6mila OZ splinom dinnosti na rok 2015
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
n6vrh kontrolnej dinnosti HKO za I. polrok 2015
pritomni: 7 zauzflesenie hlasovali: 7

Uznesenie i.39
Starosta obce informoval poslancov OZ o predbeZnej cenovej kalkul6cii na budovu
obvodn6ho zdravotn6ho strediska
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
berie na vedomie
inform6ciu starostu obce o predbeZnej cenovej kalkul6cii na budovu obvodn6ho zdravotn6ho
strediska
pritomnf: 7 za uznesenie hlasovali: 7

Uznesenie i.40
Starosta obce informoval poslancov OZ o vyhotovenom znaleckom posudku na poSkoden6

sluZobn6 osobnd motorov6 vozidlo Skoda Fabia na klorom vznikla tot6lna Skoda. Znalcom
urden6 suma je 499.- €.
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
schval'uje
predaj sluZobn6ho auta Skoda F6bia vzmysle znaleck6ho posudku, vypracovan6ho df,a
t3.2.2015 znalcom Ing. Jozefom Polgilrom Komdriansk6 14, 945 001 Kom6rno.
pritomni: 7 zauzneserrie hlasovali: 7

Uznesenie i.41
Starosta obce informoval poslancov OZ o pripravovanom projekte na rekon5trukciu MS,
ktoqf obec pripravuje na zikJade v!,zw Ministerstva Skolstva. Sri pripraven6 potrebn6
doklady, ponuky na vykonanie prhc a v5etky ostatn6 podklady potrebn6 k podaniu Ziadosti.
Ing.Novtlk upozorioval na prisne dodrZanie uveden;fch kdt6rii pri vypracovani dokumenthcii
a pri podani Ziadosti.
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
1. berie na vedomie
pripravovany projekt na Rekon5trukciu MS
2. schval'uj
podanie projektu na ,,Rekon5trukciu MS'o na ziklade Ylzxy Ministerstva Skolstva, vedy,
vyskumu a Sportu SR
pritomni: 7 za uznesenie hlasovali: 7

Uznesenie i. 42
Zikonuklad5 mest6m a obciam mat' r,rypracovan6 VZN o trhovom poriadku a predaja
qfrobkov. Vypracovan6 VZN bolo zaslan6 na schvdlenie na Region6lnu veteriniirnu sprilvu
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schvaliuje
VZN d. 212015 o trhovom poriadku a podmienkach predaja vlirobkov
pritomni: 7 zauzneserie hlasovali: 7



Obecn6 zastupitefswo v Kamenidnej
schval'uje
podrobnosti o sp6sobe o vykonani vofby hlavn6ho kontrolol6ra obce Kamenidn6.l vit
uznesenie OZE.43l
pritomni: 7 za uznesenie hlasovali: 7

Uznesenie i. 44
Zadlenov do Rady Skoly boli navrhnuti Bc.Monika Jobb6gy a Stefan 6szi. Bc.Monika
Jobb6gy bola jednohlasne schviilen6. Stefan.6szi nedostal dostatodny podet hlasov, tak bola
navrhnuta poslankyf,a Ildiko Kert6szov6. Ked'Ze ani ona neziskala dostatodny podet hlasov,
d'alej bol navrhnuQi Jrin Markovics, ktory bol odsrihlasen;i.
Hlasovanie prebehlo nasledovn;fm qfsledkom
Bc. Monika Jobbrigy
pritomni:7
Stefan Oszi
Pritomni: 7

za tznesetie hlasovali: 7

za uznesenie hlasovali: 3 ZdrLalisa hlasovania:Markovic s,L6lrncz,
Oszi, Kert6szovh

Jiin Markovics
Prftomni: 7 za uznesenie hlasovali: 5 Zdri:ali sa hlasovania: Ing. Bako5,

Ing.Nov6k

V zmysle prebehnut6ho hlasovania zadlenaRady Skoly boli zvolenf :

Bc. Monika Jobb6gy a J6n Markovics

Uznesenie i.45
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
ponuku na odkfpenie akcii spolodnosti Prima banka Slovensko a.s.

pritomni:7 za \znesenie hlasovali : 7

Interpelicia:
V rrlmci interpel6cie starosta obce ozniimil d6tum r6znych podujati :

25.4.2015 Dei Zemd
08. 5. 2015 Sportovf dei
ll. 7 .2015 Sft'aZ vo vareni kohritieho paprik65a
12. 9. 2015 Obecn6 oslavy



Daq ZaaU v5etky spolodenskd organizfoio v obci o vtidsiu spoluprricu a aktivitu pri
organizovani r6mych podujati.

Na problernatilrrtrybudovania lep5ej prfistqpovejcesty v obci dast',B- ik65;.toh6t, Vinohrady a
cesta k RD 6. 700, teba hl'adat'deSenie. tllavnf probl6m je, Ze pozemok ktory je :uiivwry
ako pofn6 cesta nie je vo vlastnfctve obce, a z toho d6vodunerrcme ltadaf dotriciu na opravu
a ridrZbu. Musime hl'adat' inf sp6sob ako rie5it' tento probl6m.

V Kameai6nej d& 16. 2. 2Ol5

Overoiratelia:

Bc. Monikalebb6gy

Ildiko Kertdszov6
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